

الريادية في العمل التطوعي ومناصرة المعاقين في المجتمع الفلسطيني



تنظيم

جمعية اللد الخيرية في محافظة نابلس والشمال
وحدة الدراسات والأبحاث

وبالتعاون مع:

المؤسسة الدولية للمرشدين الاجتماعيين والتربويين

دعوة للمشاركة في المؤتمر

www.arabpsynet.com/Congress/CongJ24NablusConf.pdf

تدعو وحدة الدراسات والأبحاث التابعة لجمعية اللد الخيرية في محافظة نابلس والشمال وبمناسبة اليوم العالمي للمعاقين والذي يصادف 03 ديسمبر من كل عام، وبمناسبة اليوم العالمي للتطوع والذي يصادف 05 ديسمبر من كل عام وبالتعاون مع المؤسسة الدولية للمرشدين الاجتماعيين والتربويين الباحثين والباحثات في الجامعات والمؤسسات الرسمية والأهلية والأفراد المهتمين في قضايا العمل التطوعي ومناصرة المعاقين إلى تقديم أبحاث أو أوراق عمل

حسب المحاور التالية:

1. تجارب رائدة في العمل التطوعي مع المعاقين.
2. الواقع النفسي والاجتماعي للمعاقين ما بين العام (2001—2009).
3. دور التشريعات والدين في تمكين العمل التطوعي لمناصرة وتمكين المعاقين.

أهداف المؤتمر:

1. الوقوف على الواقع المعاش للمعاقين في ظل دور العمل التطوعي.
2. معرفة مستوى احتياجات المعاقين لخدمات الإرشاد النفسي والاجتماعي.
3. حشد الهمم والاهتمام بقضايا العمل التطوعي، وتعزيز التركيز على دوره مع المعاقين.
4. تزويد الجهات "الرسمية والأهلية" المختصة في التخطيط الاستراتيجي للعمل التطوعي مع المعاقين بتجارب الخبراء والمختصين والباحثين في الميدان.
5. رفد المكتبة الوطنية والدولية بدراسات وأبحاث قيمه في العمل التطوعي مع المعاقين.

تقدم خلاصة الأبحاث والأوراق في أي من محاور المؤتمر المذكورة أعلاه في موعد أقصاه يوم الثلاثاء الموافق (2009/11/10) على أن يشمل الملخص (عنوان البحث أو الورقة، اسم المساهم/ة، المؤسسة التي يعمل/أو تعمل بها، وبما لا يزيد حجم الملخص على 200 كلمة). وترسل إلى عنوان البريد الإلكتروني: info@ellidpal.org

ملاحظة:

1. اختيار أفضل 9 أوراق عمل أو دراسات تستوفي شروط أصول البحث العلمي وأهداف المؤتمر.
2. ستمنح مكافأة رمزية للأبحاث المقبولة.
- 3.

اللجنة الخيرية للمؤتمر

info@ellidpal.org

"Pioneered in Voluntary Work & Disables Advocacy in Palestinian Society"

El-Lid Charitable Society Nablus & North
Unit of Studies & Research
In Corporation with
International Association of Social Educators



Invitation for Participation in the Conference

www.arabpsynet.com/Congress/CongJ24NablusConf.pdf

The Unit of studies & research at EL-Lid Charitable Society in Nablus Governorate & North would like to invite you on the occasion of the International Day of Disabled Persons, which is being observed every year on the 3rd of December, and on the occasion of the International Volunteer Day, which is being observed every year on the 5th of December, and with the cooperation of International Association of Social Educators, Universities Educational Researchers, Officials, Civil Institutions & interested individuals in issues related to voluntary work & advocacy for disables to present their researches or papers,

According to the following themes:

1. Pioneering experiments in voluntary work with the disabled.
2. Psychological social & realities of the disabled between (2001-2009).
3. The role of the legislations & religion in enabling the voluntary work for advocating the disabled.

The conference aims:

1. To stand on the living realities of the disabled under the role of voluntary work.
2. Understanding the disabled level of needs to serve the social & psychological coaching.
3. Mobilization of motivation & interest in voluntary work issues & enhancing its importance in different life aspects & concentrating its role with the disabled.
4. Supplying the competent authorities in the strategic planning for the disabled voluntary work using experiences of experts & specialists in the field.
5. Supplementing the national & international library with researches & studies about the disabled realities of voluntary work.

To submit a summary of research papers in any of the above-mentioned themes of the conference, please do no later than Tuesday (20/11/2009) which should include a briefing (topic title of the research paper, contributor name, name of the institution, the volume of the brief should not exceed 200 words).

To be sent to the following e-mail: info@ellidpal.org

Remarks:

1. Choosing the best 9 research papers or studies meeting the terms & conditions of the research guidelines.
 1. 2. Honorary reward will be given to the accepted researches.
 2. For any inquiries & clarification please use the following

The Preparatory Committee of the Conference
info@ellidpal.org

Subscribe To APN

<http://www.arabpsynet.com/InfoSubs.pdf>

Subscribe Form

<http://www.arabpsynet.com/subscription/subscribe.htm>

APN Mails

APN-info@arabpsynet.com

APNjournal@arabpsynet.com